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تهران تهران خواب نداردخواب ندارد

یکشنبه یکشنبه 1515 بهمن  بهمن 14021402- شماره - شماره 90219021یکشنبه یکشنبه 1515 بهمن  بهمن 14021402- شماره - شماره 90219021
اعمال قانون 1600راننده

سرهنگ رابعه جوانبخت، رئیس اداره تصادفات پلیس راهور تهران بزرگ: در 10ماهه امسال در شهر تهران 
در زمینه تخلف حرکات نمایشی، بیش از 1۶00 راننده اعمال قانون شده اند. درخصوص رانندگانی که بیش از 

۵0 کیلومتر بیش از حد مجاز سرعت داشته اند نیز ۳0 هزار فقره اعمال قانون صورت گرفته است.

افتتاح تقاطع غیرهمسطح آبشناسان-جنت آباد در تابستان آینده
هادی حق بین، معاون فنی و عمرانی شــهرداری تهــران: تقاطع غیرهمســطح آبشناســان-جنت آباد واقع در 
منطقه ۵ به دلیل کارایی ترافیکی و حذف تقاطع دارای چراغ برای شهرداری تهران بسیار حائز اهمیت است. 

این پروژه درصورت رفع به موقع معارضان تاسیساتی موجود تا تیرماه سال آینده به پایان می  رسد.

آمادگی مدیریت شهری برای دریافت 500اتوبوس داخلی
پرویز سروری، نایب رئیس شــورای اسلامی شــهر تهران: اگر اتوبوس های تولید داخل با استانداردهای جاری 
تطابق داشته باشــد، ما این آمادگی را داریم که از تمام ظرفیت تولید خودروســازان استفاده کنیم. قرار بود تا 

پایان سال حداقل ۵00 اتوبوس به مدیریت شهری تحویل داده شود که امیدواریم این وعده ها محقق شود.

شناسایی 80ساختمان بحرانی در تهران
محمد غراوی، معاون هماهنگی امور استانی استانداری تهران: شناسایی ساختمان های ناایمن در سطح شهر 
تهران حدود یک سال است که توسط شهرداری تهران و مدیریت بحران استان تهران انجام شده و حدود ۸0 
مورد از ساختمان های شناسایی شده وضعیت بحرانی دارند که این وضعیت در حوزه حریق و استحکام بناست.

مشکل کمبود داروی متو هگزال، متازیرو و وارفارین حل شود
کسانی که داروهایی مثل متو هگزال، متازیرو و وارفارین مصرف 
می کنند با یک افت کوچک یا نوسان در فشار خون ممکن است 
دچار حمله قلبی شوند. مصرف داروهای قلبی به روش اشتباه 
یا قطع آنها بدون مشورت پزشک ممکن است خطرناک یا حتی 
کشنده باشد. اما اکنون مدت هاســت که داروهای قلبی مثل 
متازیرو و وارفارین کمیاب شده است. متو هگزال هم که از خارج 
وارد می شد گویا کلا وارد نمی شــود و داروی ایرانی مشابه آن 
هم نداریم. از مسئولان بهداشت و درمان تقاضا داریم تهیه این 

داروهای حیاتی را برای بیماران قلبی آسان کنند. 
علیزاده از تهران 

مسیرهای دوچرخه سواری اصفهان نظافت شود
در اصفهان مسیرهای مخصوص دوچرخه سواری در خیابان های 
اصلی شهر و شهرک های اقماری وجود دارد که بسیار عالی است 
زیرا تعداد دوچرخه سواران اصفهان بسیار زیاد است اما همه این 
مسیرها نیازمند جارو و شست وشــو و جمع آوری زباله و نخاله 
هستند. از سوی دیگر برخی از مسیرهای دوچرخه سواری توسط 
خودروهای شخصی مسدود شده اند که تقاضا می شود شهرداری 

فکری در این باره بکند.
محمود بلیغیان از اصفهان 

نظارت بیشتری بر فروش شیرخشک اعمال شود
با تدابیری که دولت اندیشیده توزیع شیرخشک فقط از طریق 
سامانه و ثبت نام میسر اســت. در آذرماه هم وزارت بهداشت از 
تامین بیش از 12میلیون قوطی شیرخشــک خبر داد. با همه 
این اقدامات ارزنده هنوز برخی داروخانه ها شیرخشک را درست 
توزیع نمی کنند و والدین مجبورند برای فرزندان شان از بازار آزاد 
شیرخشک تهیه کنند. سازمان غذا و دارو می گوید شیرخشک 
توزیع می شــود اما داروخانه می گوید شیرخشــک نیست. آیا 
نظارت کافی هست که شیرخشک توزیع شده درست  به دست 

مصرف کننده برسد یا خیر؟
نعمتی از تهران 

ورودی روستای اشرف آباد، نیازمند ساخت یک میدان
خودرو های عبوری به خصــوص کامیون ها در عبــور از جاده 
بســتان آباد به دلیل نبود میدان در ورودی روستای اشرف آباد 
واقع در بستان آباد آذربایجان شــرقی هم خودشان در معرض 
خطر هستند هم احتمال دارد که جان عابران پیاده را به خطر 
بیندازند. ایــن معضل با ایجاد یک میــدان کوچک در ورودی 

اشرف آباد قابل حل است. 
رضایی از بستان آباد  

شماره تلفن ارتباطي با خوانندگانبا مردم خبر

شناسایی یک میلیون و۶۹۰ هزار 
اتباع مجاز در استان تهران 

استاندار تهران: اتباع غیرمجاز رد مرز می شوند

اســتاندار تهران گفت: تا زمانی که اتباع 
در کشور و اســتان تهران حضور دارند در 
خدمت آنها خواهیم بــود، اما تعداد کمی 
از اتباع، غیرمجاز هســتند که به محض 
شناسایی رد مرز می شوند. به گزارش همشهری، علیرضا فخاری 
روز گذشته در نشستی خبری که به مناسبت دهه مبارک فجر 
برگزار می شد، ضمن اشاره به دستاوردهای انقلاب اسلامی در 
کشور به برخی مسائل و موضوعات مهم استان تهران پرداخت. 
او به موضوع آلودگی هوای پایتخت اشاره کرد و گفت: آلودگی 
هوای تهران معضلی است که به خاطر جمعیت پذیری و مهاجرت 
رخ داده و بخش های صنعتی و نیروگاهــی ۴1درصد و بخش 

حمل ونقل ۵۹درصد آلودگی هوا را شامل می شود.

اتباع غیرمجاز به کشورشان برمی گردند
فخاری درخصوص حضور اتباع خارجی در استان تهران گفت: 
اتباع، مهمانان موقت ما هستند و تاکنون زندگی خوبی در کنار 
شهروندان ایرانی داشــته اند. امروز نیز یک میلیون و۶۹۰هزار 
تبعه مجاز در استان تهران شناســایی و ثبت نام شده اند که در 
بخش های مختلف اجتماعی و اقتصادی مشغول فعالیت هستند. 
فخاری اضافه کرد: در برخی شــهرها با توجــه به ویژگی های 
منطقه، حضور اتباع در توســعه زیرساخت های اقتصادی مؤثر 
بوده و شاهد فعالیت آنها هســتیم. ما نیز تا زمانی که اتباع در 
کشور و استان تهران حضور دارند در خدمت آنها خواهیم بود، 
اما بخشی از این اتباع غیرمجاز هستند که به محض شناسایی رد 
مرز می شوند. استاندار تهران تعداد اتباع غیرمجاز را کم دانست 
و افزود: تعداد غیرمجازها نسبت به اتباع مجاز آنقدری نیست که 
تأثیرگذار باشند، اما بی تردید آنها جایی برای ماندن نخواهند 

داشت و رد مرز آنها به طور قاطع انجام خواهد شد.

ضرورت صرفه جویی و مدیریت مصرف آب
استاندار تهران در بخش دیگری از این نشست خبری با اشاره به 
اهمیت موضوع کمبود آب و لزوم صرفه جویی در مصرف افزود: 
روزانه در شــهر تهران 3میلیون مترمکعب مصرف آب داریم و 
به دلیل ناکافی بودن بارش ها کمبود آب، محسوس و مدیریت و 
اولویت بندی مصرف بسیار مهم است؛ به طوری که حتی برخی 
استخرها باید تعطیل شوند و آبی که با هزینه زیاد برای مصرف 
شرب تهیه می شود باید اولویت بندی شود و برای نشاط یک روز 

در هفته از بین نرود. 

همشهری در گفت وگو با شهردار شب پایتخت، فعالیت های شبانه شهر را بررسی کرده است

زینب زینال زادهگفت وگو
روزنامه نگار

همین که خورشــید غروب می کند و شهر در 
تاریکی شب فرومی رود، شــهروندان دست از 

کار روزانه می کشــند و راهی خانه می شوند. 
ســازمان ها و مراکز آموزشــی و... به کارها و 
خدمت رسانی هایشان پایان می دهند و خلاصه 
اینکه شــهر به خواب می رود؛ البته این ظاهر 
ماجراست؛ چراکه در دل تاریکی شب های تهران، 
پوسته دیگری از زندگی جریان دارد و همچون روز 

هستند، کسانی که مدیریت شهر را بر عهده دارند 
و خدمت رسانی می کنند؛ فعالیت هایی که در روز 
اثری از آنها دیده نمی شود. شهرداران شب مانند 
مدیران شهری روز مسئولیت های مهم و سنگینی 
را بر عهده دارند که اگر به درستی انجام نشود، 
چه بسا شهروندان را در روز دچار مشکل  کند، 

شهردارانی که شاید کمتر کسی از حضورشان در 
شهر مطلع هستند، اما مدیریت شان در مناطق و 
نواحی و در سطح ستادی، سبب رفع بسیاری از 
مشکلات می شود. همشهری برای بررسی فعالیت 
شهرداران شب با مرتضی محمدخانی، شهردار 

شب تهران گفت وگو کرده است.

شــهر در روز پویاســت 
و مدیریت شــهری هم خدمات در 
حوزه های مختلف را ارائه می دهد. چه 
الزامی برای مدیریت شب های تهران 

و وجود شهرداران شب وجود دارد؟
کلانشــهری چون تهران، شهری است 
که خــواب ندارد. در برخی از شــهرها و 
استان ها شــاهد هســتیم که با غروب 
خورشــید، فعالیت ها متوقف می شود و 
رفت وآمدی در شهر صورت نمی گیرد. در 
اصطلاح شهر به خواب می رود و سکون 
دارد، اما در تهران وضعیت متفاوت است 
و همچنان شاهد پویایی و حضور از نوع 
دیگری هســتیم. به طور کلی شب های 
تهران اگر پراهمیت تر از روز نباشند، قطعا 
کم اهمیت تر نیستند و باید به شهروندان 

خدمات ارائه شود.
مدیریت شهری شب ها چه 
خدماتی به شــهروندان یا شهر ارائه 

می دهد؟
خدمات در حوزه های مختلف شــهری 
صورت می گیرد؛ چراکه با توجه به تراکم 
سکونتگاه ها، جمعیت و آمد و شد، امکان 
انجام برخی از کارهــای عمرانی در روز 
نیســت؛ چراکه عبور و مرور شهروندان 
مختل و ترافیک ایجاد می شود. لکه گیری 
و آسفالت ریزی در معابر به ویژه محورهای 
بزرگراهی، نمونه همین اقدامات است. در 
حوزه ترافیک، خط کشــی معابر و نصب 
المان ها و تابلوهای راهنمای مســیر، در 
حوزه شهرسازی، خاکبرداری ها، در حوزه 
خدمات شــهری، نظافت و نگهداشــت 
شهر و در حوزه فرهنگی و اجتماعی هم 
خدمت رسانی به افراد آسیب دیده و... از 
این موارد اســت. همه این موارد بیانگر 
آن است که مدیریت شهری شبانه روز در 

خدمت شهر و شهروندان است.
عــلاوه بــر موضوعات 
خدماتی، شــهرداران شب در حوزه 
نظارتی هم وظایفی را بر عهده دارند، 

در این مورد توضیح می دهید؟
به هر حال شب ها شاهد تخلفاتی هستیم 
که در حوزه شــهری می توان به تخلیه 
نخاله ها و ســرقت برخــی از المان های 
شــهری ازجمله تجهیــزات ترافیکی، 

خدمات شهری و... اشاره کرد.
پس شــما تأیید می کنید 
چنین تخلفاتی زیر پوست شب شهر 

تهران رخ می دهد؟
وقتی با بحران اقتصادی مواجه می شویم، 
خواســته و ناخواســته میزان سرقت ها 
افزایش می یابد. در کلانشهر تهران شاهد 
ســرقت نرده های ترافیکــی، المان ها و 
گاردریل ها و... هستیم که نمی توان آنها را 
انکار کرد. شهرداران شب به طور مستمر 
روی این موضوع نظارت دارند و وضعیت را 
در نواحی و مناطق پایش و رصد می کنند، 
ولی نیاز هست تا نظارت روی این موضوع 
همگانی باشــد و به مدیریــت یکپارچه 
برسیم؛ زیرا موضوعات اینچنینی نیازمند 
حضور نیروهــای راهــور و انتظامی و... 

هستند.
درخصوص تخلیه خاک و 
نخاله چه تدابیری پیش بینی کرده اید؟

برای تخلیه خاک و نخاله ســاختمانی، 
ســایت آبعلی پیش بینی شده است، اما 
برخی از پیمانــکاران یا افــراد اقدام به 
تخلیه این پسماندها در مبادی ورودی 
و محورهــای بزرگراهــی می کنند. این 
نخاله ها کــه در اصطلاح بــه آنها خاک 
فرار هم گفته می شــود، در بســیاری از 
مواقع منجر به حادثه می شوند و چه بسا 
جان شــهروندان را تهدیــد می کنند. 
براســاس هماهنگی های انجام شــده با 
پلیس راهور، محل های هدف شناسایی 
شــده اند و از طریق دوربین های نظارتی 
و گشت زنی های مستمر شهرداران شب، 
موضوع رصد می شود. شهرداران شب به 
محض مشــاهده خاک های فرار با نصب 
نوار خطر و علائم هشــداردهنده، محل 

را ایمن سازی  می کنند و به فوریت اقدام 
به جمع آوری و انتقال خاک ها می شود.

برخورد بــا خودروهای 
متخلف که اقدام بــه تخلیه خاک و 
نخاله می کنند، وظیفه پلیس راهور 
است. آیا در این زمینه هماهنگی هایی 

انجام شده است؟
تخلیه خاک و نخاله و حتی پســماندها 
توسط پیمانکاران یا هر فردی انجام شود، 
تخلف است و برخورد با آنها قطعا توسط 
نیــروی انتظامی و پلیس راهــور انجام 
می شــود. مواردی بوده که حین ارتکاب 
جرم شهرداران شب به محل رسیده اند 
که با هماهنگی های انجام شده، خودرو 
متوقف و مدارک اخذ و مــورد به دادگاه 

معرفی شده است.
در مدیریت شب های شهر 
تهران، می توان مناطق را اولویت بندی 

کرد؟
از نظر ما )شهرداران شب( همه مناطق 
حائز اهمیت هســتند، البتــه برخی از 
مشکلات در مناطقی رخ می دهد که سایر 
مناطق را هــم تحت تأثیر قرار می دهند؛ 
مانند زباله سوزی در خلازیر در محدوده 
منطقه1۹ که این موضوع قطعا با اولویت 

و نظارت بیشتری پیگیری می شود.
چه اتفاقات مهمی شب ها 
رخ می دهد که وجود شهرداران شب 
را به یک ضرورت و نیاز شهر تبدیل 

می کند؟
آنچه شــب ها اتفاق می افتد و در روز رخ 
نمی دهد، تخلفات اســت. عده ای گمان 
می کنند شب ها شهر مدیر ندارد و نظارتی 
هم نیست و اقدام به تخلف می کنند. در 
حوزه شهری می توان به ساخت و سازهای 
غیرمجاز یا در حوزه خدمات شــهری به 
قطع درختان و... اشــاره کرد. پس بهتر 
اســت آن دســته از افراد بدانند تهران 
شهرداران شب دارد که همه موضوعات را 
رصد می کنند و اجازه تخلف در پایتخت 

را نمی دهند و هدفشان برقراری آرامش 
در شهر برای شهروندان است.

شــهرداران شــب با چه 
مسائل و مشکلاتی مواجه هستند؟

در این مورد می توان به مشکلات جسمی 
و روانی اشــاره کرد. به هر حال فعالیت 
شبانه ســبب افول شــرایط جسمانی 
می شــود و روح و روان فرد را تحت تأثیر 
قرار می دهــد. در روابــط خانوادگی و 
تعاملات اجتماعی و فامیلی هم مسائلی 
پیش می آید؛ چراکه شــهرداران شب، 
روزها استراحت و شب ها هم انجام وظیفه 
می کننــد؛ بنابرایــن در مهمانی هــای 
خانوادگی و در کانون گــرم خانه کمتر 

حضور دارند.
آیا برای رفع این مشکلات 

اقداماتی صورت گرفته است؟
آسیب شناسی ها انجام و پیشنهادهایی 
هم داده شــده اســت. موضوع افزایش 
تعداد سفرهای زیارتی و مسائل درمانی 
و مباحث رفاهی و... شــهرداران شب در 
دســتور کار قرار دارد و امیدواریم تدابیر 
خوبی از سوی مدیریت شهری پیش بینی 

و اجرایی شود.
قطعا کار شــما با حوادث 
متفاوتی همراه است. امکان دارد به 

یک مورد اشاره کنید؟
خاطره ای هســت که از شــهردار شب 
منطقه ۴نقل شده اســت. خاک و نخاله 
در یکی از محورها تخلیه شــده بود که 
موتورسیکلتی هنگام تردد با آن برخورد 
می کند و منجر به فوتش می شود. وقتی 
پدر راکب موتور در صحنه حاضر می شود، 
مات و مبهوت می ماند. وقتی دلیل را جویا 
می شوند، می گوید: »من خودم اقدام به 
تخلیه خاک و نخاله می کــردم و امروز 
شاهد انعکاس تخلف خودم هستم.« این 
موضوع هرگز از ذهنم پاک نمی شود. پس 
بهتر است عملکردمان به نوعی باشد که 

شاهد انعکاس های خوب باشیم.

آخرین روز دی ماه امســال بود که در قالب یکی از رویداد های 
امید و افتخار، از نخستین پل سواره رو مجهز به سیستم مکانیزه 
برف زدایی در بزرگراه ارتش رونمایی شــد. ویژگی این سیستم 
به این صورت اســت که با نصب مخازن 1۵هــزار لیتری مایع 
»استات کلسیم منیزیم« و تجهیز عرشه پل و شیب راهه ها، مانع 
از یخ زدگی مسیر در فصول سرد سال می شود. همچنین برخلاف 
شن و نمک پاشی های معمول، هیچگونه خطر و آلودگی اي نیز 
برای محیط زیست ندارد. روش و سیستم کار به این صورت است 
که همزمان با برودت هوا و بارش برف، سنسور نازل هایی که در 
سطح پل قرار دارد، از طریق تابلوي فرمانی که در آن تعبیه شده، 
دما و رطوبت را ســنجش کرده و در زمان بارش برف به صورت 
خودکار یا دستی با پاشش قطعی مایع »استات کلسیم منیزیم« 
که ذوب کننده برف و یخ است به جای نمک و شن، مانع از یخ زدگی 
مسیر می شود. اکنون ماجرا از این قرار است که پس از بارش های 
سنگین و بی وقفه روز جمعه که برای ساعت های طولانی ادامه 
داشت، فیلمی بحث برانگیز از این پل، معروف به پلB9 در فضای 
مجازی منتشر شده است. در این فیلم با نشان دادن برف هایی که 
در حاشیه معبر وجود داشت، عنوان شد که برخلاف آنچه مدیران 

شهرداری می گویند، ضد برف نیست! 
نکته عجیب اینکه فیلم در شــرایطی با موبایل گرفته شده که 
فیلمبردار از داخل خودرو و در حال حرکــت و در نمایی کاملا 
بسته که مقداری برف را در حاشیه پل نشان می داد، اقدام به ضبط 
این ویدئو کرده بود. در واقع همین در حرکت بودن خودرویی که 
شخص فیلمبردار سوار بر آن اســت، نشان می دهد که با وجود 
ساعت ها بارش بی وقفه برف، رفت وآمد خودروها روی پل جریان 
داشته اســت. از طرف دیگر پیگیری ها از پلیس راهور نیز نشان 
می دهد که در این محور مشکل یخ زدگی وجود نداشت و عبور و 
مرور هرچند به دلیل بارش سنگین برف کند شده بود، اما بدون 

حادثه یا سانحه ای در جریان بود.

سیستم در بارش برف کارآمد بود 
در همین رابطه هادی حق بین، معاون فنی و عمرانی شهرداری 
تهران می گوید: »نکته اول اینکه ساعت1۵و3۰دقیقه روز جمعه، 
پس از چندین مرحله بازدید میدانی از شرایط پل، همکاران ما به 
محل مراجعه کردند و طبق فیلمی که موجود است، هیچگونه 
اثری از تجمع برف یا یخ زدگی روی عرشــه نیست. همچنین 
شهردار منطقه یک و مدیر این محور در زمان بارش ها در محل 

حاضر بودند و شرایط را از نزدیک رصد می کردند. در این رابطه 
نیز هیچ گزارشی مبنی بر وجود مشکل در سیستم اعلام و ثبت 
نشده است. یعنی در زمان بارش سیستم کاملا فعال و از کارایی 
و کارکرد لازم برخوردار بوده است. تردد وسایل نقلیه در روی پل 
هم بدون مشکل خاصی در جریان بود.«  حق بین در ادامه با اشاره 
به این موضوع که عملکرد سیستم پل به صورت اتوماتیک و دستی 
است، در این رابطه می گوید: »عملکرد سیستم به صورت خودکار 
است، اما زمانی که مایع داخل مخزن 1۵هزار لیتری به حداقل 
می رسد، اپراتور تا زمان شارژ مجدد سیستم را در حال دستی قرار 
می دهد. با توجه به اینکه بارش ها در شمال شهر سنگین و طولانی 
بود، احتمالا فیلم در همچنین محدوده زمانی و شارژ مجدد آن 
که بسیار کوتاه بود، گرفته شــده که مقداری برف هم روی پل 

نشسته است.« 

عملکرد صحیح سیستم در تمام بارش ها 
ســیدمهدی صباغ، شــهردار منطقه یک نیز با رد کردن وجود 
هرگونه مشکل و نقص در سیســتم پل، در این رابطه می گوید: 
»از حدود 2هفته پیش که این پل افتتاح شد، بهره برداری از آن 
در اختیار شهرداری منطقه قرار گرفته است. در چند نوبت بارش 
برف داشتیم که در تمام بارش ها، سیستم پل عملکرد صحیح و 
تعریف شده خودش را داشــت. روز جمعه هم خوشبختانه هیچ 
مشکلی مبنی بر مسدودشدن مسیر در پلB9 و دیگر معابر منطقه 
نداشتیم. شاید تصور برخی از شهروندان این است که پاشش باید 
مدام باشد، اما عملکرد سیستم به این صورت است که به فاصله 
هر ۴۵دقیقه تا یک ساعت، به مدت ۵ تا 1۰دقیقه که این زمان ها 
البته قابل تنظیم و تغییر اســت، پاشش می کند تا پل در حالت 
پایدار قرار بگیرد. در مسیر حرکت خودرو ها به هیچ عنوان برف 
و یخ زدگی نداشتیم. دلیل ترافیک کند روی پل، ترافیک ورودی 
شهرک محلاتی بود. در پل هیچ حادثه و سانحه ای از لیزخوردگی 

و تصادف وسایل نقلیه نداشتیم و همه  چیز خوب پیش  رفت.« 

تهران چند شهردار شب دارد؟
تهران 22منطقه و 124ناحیه دارد که هر 
منطقه و هر ناحیه2 شهردار شب ثابت 
دارند؛ ازاین رو تهران 44شــهردار شب 
در مناطق و 248شهردار شب نواحی و 
در سطح ستادی هم 3شهردار شب دارد 
که مدیریت کلی را بر عهده دارند. درواقع 
موضوعات را شهرداران شب نواحی به 
شهرداران شب مناطق منتقل می کنند 
و آنها هم به شــهردار ستادی انعکاس 

می دهند.

مکث

1

پل ضد برف، روسفید شد
عملکرد سیستم پل ضدبرف تهران)B9(  بی نقص است

مهدی اسماعیل پور؛ روزنامه نگار

فعالیت شهرداران شب از چه 
ساعتی آغاز می شود؟

شــهرداران شــب نواحی و مناطق و 
ستادی، فعالیت شان از ساعت18 شروع 
می شود و ساعت ۶صبح روز بعد به پایان 
می رسد. درواقع با این برنامه ریزی یک 
پیوستگی بین فعالیت شهرداران روز و 
شب برقرار می شود. در این میان نیروهای 
آتش نشانی، پلیس راهور، نیروی انتظامی، 
شرکت های خدمات رسان شهری و عوامل 
اورژانس و... شهرداران شب را همراهی 

می کنند.

مکث

2

با اسکن این کیو آرکد گزارشی درباره پل ضد برف  ببینید.


